
 

Antwoorden vragen VA inzake nadere reels subsidieverlening Voerendaal 2019 
 
 

1. Hoe zijn deze bedragen tot stand gekomen?  
In de raadsvergadering van 1 november 2012 is het destijds nieuwe / geactualiseerde subsidiebeleid 
in de ‘Visie subsidiebeleid Voerendaal 2013’ vastgesteld evenals de nieuwe Algemene 
subsidieverordening 2013. 
De vorige verordening dateerde van 2002 en was achterhaald. Het was de wens van de 
verenigingen zelf maar ook van de gemeente om meer maatwerk te kunnen toepassen welke o.a. 
was gericht op activiteiten die een maatschappelijke meerwaarde hebben. Hiermee is destijds de 
activiteitensubsidie in het leven geroepen. 
Het nieuwe subsidiebeleid en de herziening van de subsidieverordening is destijds een intensief 
proces geweest dat in samenspraak en in afstemming met verenigingen in verschillende sessies 
heeft plaatsgevonden. Ook heeft een kaderstellende bijeenkomst plaatsgevonden met commissie- 
en raadsleden. De stappen die hiervoor zijn doorlopen zijn in het raadsvoorstel van 1 november 
2012 opgenomen.  
 
Bij de herziening van de verordening zijn verschillende categorieën organisaties benoemd. De 
subsidies die de verenigingen voorheen binnen een categorie kregen zijn per categorie verdeeld in 
een deel voor het vaste bedrag en het andere deel is ingezet (verdeeld) naar een bedrag per lid. 
Omdat de subsidiebedragen van voorheen en het aantal leden per vereniging c.q. categorie ook al 
verschillend waren, zijn er ook verschillen ontstaan in de bedragen per lid.  
Verder zijn ook categorieën verenigingen benoemd die alleen een vast bedrag krijgen en geen 
bedrag per lid zoals de koren, carnavalsverenigingen en EHBO-verenigingen.  
 

2. Welke richtlijnen zijn er gehanteerd om tot deze bedragen te komen?  

Zie antwoord bij vraag 1.  
 

3. Hoe en wanneer geven verenigingen de ledenaantallen door aan de gemeente?  

Bij de aanvraag voor een nieuw subsidietijdvak. Op het aanvraagformulier dient het aantal actieve 
leden per 31-12 van het jaar voorafgaand aan de nieuwe aanvraag te worden ingevuld. Hierbij dient 
ook een volledige ledenlijst te worden aangeleverd. 

 Bij de tussentijdse verantwoording (in het 3e jaar over de eerste 2 jaar) wordt voor de variabele 
 subsidie wederom naar het aantal leden gevraagd.  
 

4. Worden deze ledenaantallen door de gemeente gecontroleerd?  
Deze worden steekproefgewijs gecontroleerd door bijvoorbeeld een ledenlijst van de bond op te 
vragen. Maar dan blijft het lastig om de niet-bondsleden te controleren. In gesprekken met 
verenigingen is het ledenaantal in het verleden ook gespreksonderwerp geweest.  
 

5. Waarom krijgt een voetbalvereniging €23,00, Judovereniging €14,00 en een andere specifieke 
sportvereniging €60,00?  
Zie antwoord bij vraag 1.  
 

6. Waarom krijgt een tafeltennisvereniging €28,00 en een tennisvereniging €10,00?  
Zie antwoord bij vraag 1.  
 

7. Waarom krijgt een HAFABRA-vereniging €56,00, een koor €0,00 en een schutterij €2,00?  
Zie antwoord bij vraag 1.  
 

8. Welke verenigingen vallen er in de categorie “Jeugd- en jongeren georiënteerde organisatie 
(structureel) en ontvangt €62,00?  

Scouting Voerendaal  
 Jeugdverenging Ransdaal 

9. Waarom krijgt een ouderenvereniging €28,00 en andere overige organisaties €0,00?  

Zie antwoord bij vraag 1.  
 
 



10. Waarom krijgen HAFABRA-verenigingen voor muziekonderwijs €300,00 (per leerling, per jaar) 
en schutterijen €0,00? (Zie tabel 4) 
Omdat de harmonieën en fanfares professionele opleidingen met examinering en diploma 
verzorgen. Dit heeft te maken met de extra impuls voor het geven van muziekles. Voerendaal heeft 
geen muziekschool en heeft ervoor gekozen om het muziekonderwijs aan te laten bieden via de 
harmonieën en fanfares. Dit is bij schutterijen niet aan de orde.   


